
Referat af bestyrelsesmøde den 16.09.24 

 

tilstede: Ebbe, Betta, Maja, Gisela, Klaus, Pernille, Gertrud 

Dagsorden:  

1. Nyt fra arbejdsgrupperne: 

1.a: Shelter og bålplads: Maja kan fortælle, at det nok ikke bliver til noget. Gruppen 

oplever problemer med at finde ud af, hvordan og hvem der kan hjælpe videre. Derfor 

går projektet i stå. Vi taler om at bestyrelsen skal være mere synlig og proaktiv i støtten 

til de forskellige arbejdsgrupper ved at sende en mail ud før bestyrelsesmøder, hvor vi 

spørger ind til behov for hjælp og status på projektet.  

1.b: Fællesspisning med bankospil: Gisela har forespurgt om datoer, hvor Solhjem kan 

bookes. De mødes snarest.  

1.c: Juletræstænding: Nærmere info følger. 

1.d: Kajakvedligehold: Torben har slået græsset. Kajakerne bliver ikke brugt så meget. 

Der foreslås, at der til forårssæsonen bliver booket en instruktør til at give et kursus til 

interesserede og nye på gaden.  

1.e: Infrastruktur: intet nyt. 

1.f: Cykel og paddleboard pumpestation: Der er ikke mere i turist 

1.g: Alternativ til Grundlovsfest:  Pisefest: Vi var omkring 38 gæster og det var en succes. 

Der var et lille overskud fra salg af øl, vand og portvin. 

1.h: Vinterbad og sauna: PN Har forespurgt på muligheden for at må lave om på 

skraldespandsstativet. PN og Connie Mark Skovbjerg kontakter Kvikcafeén mandag den 

23.09.24 for at indhente oplysninger.  

1.i: Brolaug og tømmerflåde: I uge 41 skal badebroen tages op. Klaus skriver ud 

indenfor kort tid.  

Klaus har haft Annette Hummelshøj til at kigge på en brugsaftale mellem landsbylauget 

og broejere Klaus og Pernille. Klaus sender den rundt snarest. 

2. Nyt fra kassereren: beholdning: 34.194,- Beholdningen går en smule nedad, da banken  

koster 79,- månedligt.  

Kajakbeholdningen: 4130,- 

3. Hjemmesiden: Den video, der ligger på hjemmesiden er forsvundet og kræver et login. 

Klaus tager fat i Webmasteren i Ballum da det er dem, der har lavet det.  

4. Udviklingsplanen: Udviklingsplanen er gennemgået. Den er klar til grafik og korrektur. 

PN og Gertrud finder tid til dette.  

5. Eventuelt:  



• Gertrud: Der er en del autocampere, der overnatter på p-pladsen. Skal vi 

kontakte kommunen vedr. et ”Camping forbudt” skilt? PN spørger til skiltning 

ved Sønderborg kommune den 23.09.24. 

• Gisela efterspørger bog og klokke, der følger Sottrupskovfesten. Den er vigtig i 

forhold til at kunne se historikken på arrangør-rækkefølgen samt, økonomi og 

forbrug. Gisela kontakter sidste arrangør.  

• Vi beder Anni og Steffie om at arrangere levende adventskalender igen.  

 

6. Næste møde: mandag den 4. november hos Gertrud kl. 19.00 

Punkter til næste møde: brugsaftalen på badebro mellem landsbylaug og Klaus og 

Pernille, aktuelt fra aktivitetsudvalg, færdiggørelse af udviklingsaftalen, opsamling fra 

møde med kvik-cafeén.  


